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L’arquitecte Enric Dilmé
va explicar que l’edifici
de l’Hotel Rosaleda po-
dria patir afectacions més
greus de les previstes.
L’arquitecte ha estat l’ad-
judicatari dels treballs de
redacció del projecte i di-
recció de les obres de
construcció del projecte

per a la consolidació de
l’edifici de l’Hotel Rosa-
leda, tal com va publicar
ahir el BOPA. Dilmé va
reconèixer que feia gaire-
bé un any que no entrava
a l’edifici i que per aquest
motiu no pot valorar en-
cara quin és l’estat actual
del paviment, de la co-
berta, de la façana i de
l’estructura, que són els
elements més afectats.
Així, Dilmé va dir que
necessitarà un parell de
dies per inspeccionar l’e-
difici i a partir d’aquí ela-
borar un informe de l’es-
tat. La segona part de la
feina encomanada serà la
direcció de les obres.

Dilmé va explicar que,
tot i que els elements més
conflictius són aquests
quatre, no vol dir que un
cop allà surti una patolo-
gia que necessiti una in-
tervenció immediata. Per
això no descarta nous
obstacles i elements per a
la consolidació de l’edifi-
ci. En tractar-se d’un mo-
nument, s’hauran d’apli-
car criteris de restauració
monumental. Entre el
que cal restaurar, Dilmé
va citar la teulada.
Aquest edifici no té teu-
les i, per tant, hi entra ai-
gua, té l’estructura afec-
tada perquè es va treure
un pilar i hi ha un dese-

quilibri estructural. Tot
això ha afectat de retruc
la façana. El que caldrà
fer és reconstruir-lo per
deixar-lo en estat normal
per a un futur ús, supe-
rant les seves patologies.
Amb tot, Dilmé es va
mostrar cautelós i va re-
conèixer que fins que no
hi entri no pot fer una va-
loració de l’afectació i de
les patologies. 
Pel que fa al peritatge,

que serà gairebé amb tota
seguretat la setmana vi-
nent, Dilmé va dir que
han de quedar amb la
propietària per veure
quin dia els deixa entrar
per fer els treballs. 

Dilmé creu que el Rosaleda pot tenir
afectacions més greus de les previstes

L’excònsol major d’Ordi-
no, Enric Dolsa, podria
tornar a presentar-se
com a candidat a les pro-
peres eleccions comu-
nals. Així ho va manifes-
tar en declaracions a
Andorra Televisió on va
deixar clar que «si tinc
salut i la gent vol, jo ani-
ré davant». Dolsa va afe-
gir que fa mesos que
s’està treballant en una
nova formació comunal,
que pretén reunir gent
que ja va col·laborar amb
ell en l’anterior etapa

com a cònsol. De fet,
l’exmandatari espera
que una quarantena de
persones s’uneixin al
projecte.
Enric Dolsa també va

assegurar que no vol
pactar amb cap altra for-
mació política. D’aques-
ta manera va voler res-
pondre les declaracions
del primer secretari del
Partit Socialdemòcrata,
Ferran Goya, dient que
«el senyor Goya està
molt preocupat per no
anar amb mi, no s’ha de
preocupar perquè jo
tampoc vull anar amb
ell».

L’arquitecte adjudicatari de la redacció del projecte i la direcció de les obres pensa que, a més del 
paviment, la coberta, la façana i l’estructura, poden sorgir altres patologies a l’Hotel Rosaleda
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Dolsa vol tornar a
presentar-se a les
eleccions comunals

L’arquitecte Enric Dil-
mé va explicar que l’e-
difici de l’Hotel Rosale-
da pot patir afectacions
més greus de les previs-
tes.
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La Universitat Oberta de la Salle serà
a Andorra pel curs 2011-2012

CONSELL DE MINISTRES

El Govern prepara una exposició inèdita de vehicles de col·lecció per atreure els turistes als eixos comercials

El Govern té dos mesos
per entrar a tràmit el pro-
jecte de llei que ha de per-
metre la instal·lació de la
Universitat Oberta de la
Salle a Andorra. Un text
que segons el cap de Go-
vern, Jaume Bartumeu, ja
està «força avançat». Així,
calcula que a finals del
proper mes d’abril o al
maig, el projecte serà una
realitat. El cap de Govern
es va basar, a l’hora de
justificar les dates en què
el centre podria obrir por-
tes, en el fet que «no hi ha
cap dubte que és una
qüestió d’escassa, per no
dir nul·la, conflictivitat
política», per la qual cosa,
«sense prejutjar el Consell

General», els grups parla-
mentaris «trobaran po-
ques esmenes a fer-hi».
Bartumeu va explicar la

universitat havia com-
plert tots els tràmits i que
la qualitat del projecte,
que s’ajusta a la normati-

va, «permet donar-hi una
valoració favorable». Ai-
xí, el centre s’instal·larà a
a Sant Julià de Lòria, i
dels pocs detalls del pro-
jecte donats per Bartu-
meu destaca que el «20%
del personal serà andorrà

o resident a Andorra». Ai-
xí, el cap de Govern va as-
segurar que es traca «d’u-
na mesura clara de
reactivació econòmica».
Una altra mesura per

contribuir a la reactivació
anunciada ahir per Bartu-

meu va ser una exposició
inèdita de vehicles de
col·lecció als principals ei-
xos comercials d’Andorra
la Vella i Escaldes-Engor-
dany, que es faran coinci-
dir amb concentracions
de vehicles de luxe que
està previst que es cele-
brin al país aquesta tar-
dor, en caps de setmana
de «poca afluència de vi-
sitants». Això, segons
Bartumeu, facilitarà que
els visitants passegin per
aquests eixos comercials.
La iniciativa es durà a ter-
me amb la col·laboració
de l’Automòbil Club
d’Andorra, la Cambra de
Comerç i els comuns
d’Andorra la Vella i Escal-
des-Engordany.
Finalment, el cap de

Govern també va explicar
l’acord pres per ampliar
l’horari d’atenció al pú-
blic dels registres de Co-
merç i de Societats Mer-
cantils, que serà tots els
dies laborables de les nou
del matí a la una del mig-
dia. 

La Universitat Oberta
de la Salle podria ins-
tal·lar-se a Sant Julià de
Lòria, a l’abril vinent, i
ser operativa el curs
2011-2012.

E.O.G.

Andorra la Vella

Jaume Bartumeu va comparèixer després de la reunió del Consell de Ministres.
E.O.G.

El cap de Govern, Jau-
me Bartumeu, va ex-
plicar que un dels te-
mes tractats més
extensament durant
la reunió del Consell
de Ministres d’ahir va
ser el dels pressupos-
tos pel 2011. Però no
va entrar a explicar
com s’estan elaborant.
El que sí que va expli-
car és que dimarts ja
en va presentar les lí-
nies generals al grup
parlamentari social-
demòcrata, i que té
previst fer-ho amb el
d’Andorra pel Canvi
la setmana vinent.
Bartumeu va expli-

car que diumenge ja
va parlar amb el pre-
sident d’ApC, Eusebi
Nomen, i li va plante-
jar tres possibles dates
de la setmana vinent
per celebrar la reunió.
Així, el cap de Govern
confia que avui, que
ha de coincidir amb
Eusebi Nomen, el re-
presentant del grup
parlamentari d’ApC li
comuniqui la data
que han concertat per
mantenir la trobada.
De les tres dates

possibles, la que pren-
dria més força és la de
dijous.

Bartumeu preveu
reunir-se amb ApC
la setmana vinent
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